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Abstract (en)
[origin: US2014318333A1] In a method of slicing products, in particular food products, a plurality of products are supplied next to one another along
a product support to a cutting plane in which a cutting blade moves, in particular in a rotating and/or revolving manner. The products are initially
offset relative to one another in a stepped manner in the product supply direction via the product conveyors in that, starting from a first product, the
further products up to the respective outermost product, which are arranged next to one another at at least one side, are set back by a respective
amount against the product supply direction, and indeed further than the respective preceding product. The products offset in a stepped manner with
respect to one another are traveled to light barriers at a defined speed. The positions of the product starts are detected with respect to the cutting
plane via the light barriers.

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zum Aufschneiden von Produkten (12), insbesondere Lebensmittelprodukten, werden mehrere Produkte (12) nebeneinander
entlang einer Produktauflage (14) einer Schneidebene (16) zugeführt, in der sich ein Schneidmesser insbesondere rotierend und/oder umlaufend
bewegt. Die Produkte (12) werden über Produktförderer (22) zunächst in Produktzuführrichtung (Z) relativ zueinander stufenartig versetzt,
indem ausgehend von einem ersten Produkt (12 1 )die auf wenigstens einer Seite daneben angeordneten Produkte (12 1 -12 n ) bis zum
jeweiligen äußersten Produkt (12 n ) jeweils um einen Betrag (x) entgegen der Produktzuführrichtung weiter zurückversetzt werden als das jeweils
vorangehende Produkt. Die stufenartig gegeneinander versetzten Produkte (12) werden mit definierter Geschwindigkeit auf Lichtschranken (38, 40)
zugefahren. Über die Lichtschranken (38, 40) werden die Positionen der Produktanfänge (36) in Bezug auf die Schneidebene (16) erfasst.
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